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The Diploma in Pre-University Studies is a one-year locally accredited programme designed for 

students who are interested in university education. The main purpose of this diploma is to equip 

students with academic skills for Associate Degrees & Higher Diplomas, and possible future 

university studies. Through a year of study, students are academically and professionally prepared 

in English, Mathematics and possible electives in Social Science, Computer, Health Science, 

Psychology, and Business.

大學先修文憑是為期一年的本地認證課程，專為對大學教育感興趣的學生而設計。 課程的主要目的
是讓學生掌握副學士學位和高級文憑課程的學術技能，以及準備未來的大學升學。
通過一年的學習，學生會在英語、數學和選修課: 社會科學、電腦學、
健康科學、心理學和商業等範疇做好學術及專業準備。 

The Programme 課程簡介

Programme Objectives 課程

Course Details 課程詳情

Education Path 升學階梯

To develop students’ confidence in their basic communication and 
computational skills which will help them to translate their knowledge 
either academically or vocationally into the workforce;

培養學生的溝通技巧和數據處理能力，以應對職場生活；

To prepare students for acceptance into collegiate or vocational 
programmes with both broad-based, and discipline-specific 
knowledge required for future success, and

協助學生掌握廣博的基礎知識和特定的專業知識，實現升學或就業目標；

To develop students’ sense of moral, ethical and social responsibility 
toward society.

培養學生的道德品質，倫理素養，增強社會責任感。

To prepare students both personally and academically for entrance 
into sub-degree and tertiary-level programmes;

提高學生個人能力和知識水平，以應付未來升學需要；1
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Creative and Performance Art 
Introduction to Information Technology
Everyday Psychology
Foundation Chinese
Introduction to Chinese for Non-Chinese Speaker 
Applied Psychosocial Aspects of Health Care   
Introduction to Rehabilitation and Community Health

創意及表演藝術
資訊科技概論 
生活中的心理學
基礎中文
中文概論(非華語學生）
應用社會心理的醫療保健
復康與社區健康概論

3
3
3
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Elective Modules (At least one for each semester) : 選修科目(每個學期最少一科)： Credits
學分

Credits
學分

English (I, II, III)
Mathematics Competencies (I, II, III)
Life Education (I, II) 
Healthy Living
Introduction to Religious Beliefs 

Core Modules :

英語 (I, II,III)
數學 (I, II, III)
生命教育 (I, II)
健康生活
宗教信仰概論

6 - 12*
3 - 6*
2
2
2

必修科目：

2. Graduates are also eligible to apply for admission to sub-degree programme (eligibility subject to 
     individual institutions’ admission requirements).

    畢業生亦有資格申請入讀副學位或高級文憑課程(資格須視個另院校的入學要求而定)。
    

Diploma in Pre-University Studies

Andrews University U.S.A.

Master / Doctoral Degree                                       

1. After graduating from Diploma in Pre-University Studies with a GPA 2.50 or above, students are 
      eligible to apply for admission to Andrews University (AU) Bachelor degree programmes. Students 
      who follow the AU track, may receive up to 15 AU credits.

     修畢課程並獲得 GPA 2.50 或以上成績，學生便符合資格申請升讀美國安德烈大學(AU)學士學位課程。
     而選擇升讀AU的學生更可能會獲得最多15個AU學分。 

                 

*Students would have to take a total of 30 credit hours (15 credit hours in each semester) including at least TWO 3-credit hours English 
courses, ONE 3-credit hour Math course. Students would also need to take English courses in both semesters.

學生需要完成30個學分（每個學期15 個學分），包括最少兩科英語(每科3學分)及一科數學(3個學分)。學生亦需要於每個學期修讀英文。


